
Protokoll vid styrelsemöte SBK Stockholmsdistriktet 
Tid: fredag 16 maj 2008, kl. 13.30 – 17.00 
Lokal: SJ, Sthlm - Gbg 
 
Närvarande: Ragnar Bergståhl, Lennart Lindberg, Lennart Larsson, Carina Arvidsson, 
Sanna Lagerman, Inger Larsson, , Monica Kotander och Matti Fagerström 
Adjungerad: Gunilla Bergendal 
Frånvarande: Malou Wallén 
 
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Ragnar Bergståhl hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes utan komplettering.  
 
3. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet gicks igenom och lades till handlingarna utan kommentarer.    
 
4. Rapporter 
- Ekonomi 
Distriktets ekonomi är fortsatt mycket god 
- Klubbar 
Dom flesta klubbarna har kontaktats av respektive kontaktperson och har upplevts 
positivt. Det har kommit upp intressanta frågor för oss att ta upp. 
 
5. Inkommande och utgående handlingar 
-Inbjudan till Hundstallet 3 juni kl. 19.00 
- Brev från Bodens BK gicks igenom och lades till handlingarna 
- Brev till distriktets tävlingssektor. Vi avvaktar svar. 
 
 6. Tjänstehund 
  Kikki Johansson, Värmdö BK utsågs till ny sektoransvarig   
  DM för FM-hundar arrangeras 8 juni på Värmdö BK 
  
7. Styrelsedokument      
Samtliga styrelsedokument godkändes och kommer att gälla för verksamhetsåret 2008 
 
 8. Budget   
Styrelsen beslöt att revidera budgeten enligt förslag (bilaga) 
Ändringarna är enligt vårmötets beslut om föreslagna nya verksamhetsinriktningar 
  
9. Hemsidan  
Gunilla presenterade offert samt arbetsunderlag med en site map för distriktets nya 
hemsida.  
Tre viktiga frågeställningar om behov och nytta av information diskuterades. 



 
10. Kongressen 
Valberedningens reviderade förslag gicks igenom och kommenterades.   
  
11. Höstmöte och Sektorskonferens 
Styrelsen beslutade att förlägga träffen på Skoghem-Wijk, Lidingö.    
Innehållet håller på att tas fram med inriktning på att ”Bygga broar” och få en bättre 
fungerande verksamhet.      
Förslag på brev till inbjudan utarbetas av Gunilla och redovisas vid nästa möte 10 juni. 
 
12. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns anmälda 
 
13.  Mötets avslutande 
Ordförande tackade för ett givande och trevligt möte. 


